
05/10-2021 

Ekstra bestyrelsesmøde.  

Fremmødte: Arne, Christian, Jimmi, Anne & Maya.  

1. Da bestyrelsen på 1. bestyrelsesmøde søndag d. 03/10-2021 besluttede at give en 

af klubbens medlemmer en mundtlig advarsel, har vi sidenhen måtte konstatere at 

vi har begået en fejl. Der står i klubbens vedtægter at man ikke kan give mundtlige 

advarsler.  Klubbens bestyrelse har derfor stemt om hvorvidt den mundtlige 

advarsel skulle laves om til en skriftlig advarsel. Det er blevet besluttet ved 

afstemning af den mundtlige advarsel laves om til en skriftlig.  

 

2. Der lå to nye breve i postkassen med klager over to medlemmer der menes at have 

været synligt beruset under barvagt. Dette punkt er bestyrelsen ved at behandle.  

 

3. Bestyrelsen kan konstatere at der til generalforsamlingen d. 25/09-2021 er et punkt 

på dagordnen som man har overset. Punktet er fastsættelse af kontingent. Der vil 

blive indkaldt til en ekstra ordinær generalforsamling hvis medlemmerne ønsker 

dette. Bestyrelsen mener fortsat at det er ok at kontingentet ligger på 100,-  

 

 

4. I samme ombæring byder vi Arne velkommen i bestyrelsen, da Bettina desværre 

har valgt at stoppe efter mange år som bestyrelsesmedlem. Fra den nye bestyrelse 

skal der lyde en kæmpe tak til Bettina for et flot stykke arbejde i bestyrelsen.  

 

 

 

 

 

 


